

# RCEME GEMRC

## **Biography** **MCpl Jonathan Dalpé** **Weapons Technician**

MCpl Jonathan Dalpé was born on the 14<sup>th</sup> of November 1989 to Johanne Gaudreau and Michael Dalpé of Québec, Qc. After graduating from St-Patrick's High School in 2007, MCpl Dalpé went on to gain life experience. MCpl Dalpé then enrolled in the CAF as a Weapons Technician in April of 2010. After completing his DP1, he was posted to 1 Service Battalion, Maintenance Company at CFB Edmonton. Before completing his DP2 in 2013, he was posted to 1 Combat Engineer Regiment. MCpl Dalpé married his wife, Josée in 2013 by the Beach in Cuba. In 2016, he was posted to his current position at CSOR at CFB Petawawa. In his spare time, MCpl Dalpé likes to whitewater kayak and travels to scuba dive.

## **Biographie** **Cplc Jonathan Dalpé** **Technicien d'armement**

Cplc Dalpé est née le 14 novembre 1989 fils de Johanne Gaudreau et Michael Dalpé de Québec, Qc. Après avoir complété l'école secondaire St-Patrick en 2007, le Cplc Dalpé a expérimenté la vie pendant quelques années. Il s'est ensuite enrôlé dans les FAC comme technicien d'armement en avril 2010. Après avoir complété son PP1, il a été muté au 1<sup>er</sup> Bataillon des Services du Canada à la BFC Edmonton. Avant d'avoir complété son PP2 en 2013, Cplc Dalpé a été muté au 1<sup>er</sup> Régiment de Génie de Combat. Le Cplc Dalpé et sa femme Josée se sont mariés en 2013 à Cuba. En 2016, Cplc Dalpé a été muté à sa position actuelle au ROSC à la BFC Petawawa. Dans son temps libre, Cplc Dalpé aime faire du kayak de rivière et il voyage pour faire de la plongée sous-marine.



**Arte et Marte**